

Alte Drucke

**EPITOME || COLLOQVIORVM || ERASMICORVM, CONTI-||NENS
IN SE COMMVNIORES || quotidiani sermonis formulas, nunc
|| denuò in puerorum vsum || ædita.|| ...**

Erasmus, Desiderius

Köln, 1585

VD16 ZV 27952

AD BONAS LITERAS ALPHAbetica adhortatio, per Cornelium Grapheum.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-149804

AD BONAS LITERAS ALPHABETICA
adhortatio, per Cornelium
Grapheum.

TRIMETRI.

- A gē beus puer bonas capescere litteras.
B ona bonum reddent virum te littera.
C unctas opes superant bonæ vndiq; litteræ.
D u proximum dabunt te bonæ litteræ.
E xpers earum quisquis est, merum est petus.
E amam bonæ pulcherrimam addunt litteræ.
G rati omnibus, norunt bonos qui litteras.
H omo absq; literis, caro est sensu sine.
I uuenta literis adest semper virens.
K aci bonis literis abest corruptio.
L ippit, vidensq; cæcus est literis carens.
M entem excolunt rudem elegantes litteræ.
N ibil scit is, nescit bonas qui litteras.
O dit bonum omne, odit bonas qui litteras.
P enetrant Olympū atq; omne abyssum litteræ.
Q uamcunq; commonstrant tibi artem litteræ.
R erum omnium scientia est ex literis.
S i qua hūc beatitas, est ea in literis.
T u litteras habes, habes bona omnia.
V is esse clarus? nobiles discite litteras.
X aran animi queris? bonas pete litteras.
I per tā pantā, bonæ expetendæ litteræ.
Z oī perennis paratur tibi literis.

AD